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1. 2018.a. parimate sportlaste kinnitamine  

2. Aasta parimate tänuürituse detailide kokkuleppimine ( 29.11 Kuristiku 7 )  

3. 2019.a. võistluskalender ja selle avaldamine 

4. Jooksvad teemad 

 

1. EJSL juhatus võttis vastu otsuse kinnitada 2018.a. parimad sportlased lähtuvalt Ivar Pärna 

koostatud tabelitele. Parimad jahisportlased antakse teada 29.11 toimuval tänuüritusel. Triin 

Roostfeldt informeerib ajakirja Jahimees toimkonda ning info läheb ajakirja viimasesse 

numbrisse ning samuti korraldab ta parimate auhindade tellimise. 

 

2. Aasta parimate tänuüritus toimub 29.11 Kuristiku 7 algusega kell 15:30, kutsed on edastatud 

iga võistlusala ja klassi esikolmikule ning lisaks kõikidele liikmesklubidele. 

Juhatus võttis info teadmiseks. 

 

3. 2019.a. võistluskalender on osaliselt juba koostatud ja lisatud Google kalendrisse kodulehel. 

Kuulilaskmise võistlused lisatakse sinna samuti jooksvalt esimesel võimalusel. Võistluste 

korraldajatega on kuupäevad ja alad kokku lepitud.  

Juhatuse liikmed seisavad hea selle eest, et võistluskalender oleks kokku lepitud ja hiljemalt 

aasta alguseks kodulehel avalik.   

 

4. Euroopa MV korraldamine Eestis 2019.a. Kuna rahvusvahelistele kohtunikele tuleb välja 

saata kutsed esimesel võimalusel, siis Ivar Pärn esitas korraldajale Männiku Jahilasketiirule 

arvestuse kohtunike kohta koos eeldatavate kuludega. Männiku Jahilasketiir paneb kokku 

võistluse eelarve ning koos Ivar Pärnaga lepitakse kokku kohtunikke puudutav info. Kokku on 

võistlustel vaja 17 kohtunikku sh 4 rahvusvahelise kategooriaga.   

Männiku lasketiir peaks valmis saama sel aastal. 

Koondise rahastamise projekt, mis 2018.a. algatati on käima läinud, kuid pigem 

tagasihoidlikult. Juhatus otsustas koondise lähetuse fondi edasi koguda – 5 eurot 

võistluspäeva kohta FITASC aladel.  Täpsema jagamisskeemi kinnitamine toimub 2019.a. 

esimesel juhatuse koosolekul.  

Andres Kõiva tegi ettepaneku fondi kasutamiseks selliselt, et liit rahastab lähetatava 

meeskonna osalustasu ning heade tulemuste korra premeerib (ühekordselt kokkulepitud 

summa raames) . A. Kõiva ettepanek oli mitte hüvitada majutust ja lennupileteid. 


